
E L V A L L É S N O Ü 

Ab els de La Garriga pujaren els de Corró de 

Munt y Samalús, ab els de Canovelles els de l'At-

metlla y Llerona, per altre cantó'ls de Sta. Eulària, 

Bigas y Riells, al mateix temps que per la vesànt 

contraria pujíjven els de Sta. Eugènia, Figaró y 

Vallcàrcara, trobantse ab els de Bertí y Montmany 

que ja eren davant de l'hermita. 

Feya goig veurer tantes colles com anaven pujant 

pels diferents camins que condueixen a l'Antich 

Santuari de Ntra. Sra. de Piiigraciós. 

Mossèn Pau Reig, celebrà la missa de campanya 

a la part de fora de l'hermüa pera que pugues ohirla 

la gran gentada que omplia'l pla de devant del San

tuari. Predicà Mossèn Pere Bagunyà, beneficiat de 

la Mercè de Barcelona. 

A les dugués de la tarde's feu la despedida, tor-' 

nantsen tots els que havien pujat a suplicar a la 

Verge la desitjada píuja. 

Mollet 
Sembràvem el blat en el terrer sech. El dia 30 del 

finit Novembre a les 11 del matí feu un ruixat fort: 

filtrà la sahó un mitj pam, ab lo benefici d'ella-1 blat 

neix hermosíssim. 

• ^ • ^ • ^ 

Tenim, segons informacions, unes 3.000 carges 

de vi novell d'uns 12.° per vendrer, ne demanan uns 

7 rals per grau. També hi han uns 3 000 quintàs de 

palla a 7 rals el quintà català. Cuasi tota es batuda 

ab màquines. 

• « • • ^ • • ^ 

En el mercat del dimars hi hagué molta animació: 

les monjetes paretanes a 29 y 30 pessetes cuartera, 

les ganxetes de 39 a 40; el blatdemoro de 10 y mitja 

Granollers 

Recomanem a qui pertoqui ferho procuri enterarse 

de si es vritat lo que s ve dient de que entran a 

Granollers carns de tocino procedents de t)estiar 

malalt dels aforas y que s'espedeix aqui com a carn 

bona, si fos vritat seria això un gran perill per la 

salut pública, valdria la pena d'assegurarsen. 

Ab la pluja d'aquestos dies encar que poca's,veu 

que'ls 4ue tenian la terra preparada y no s'atrevian 

a sembrar s'han donat pressa a ferho y'ls que ho 

habian fet ja veuhen ab goig com una hermosa capa 

de verdor mostra de la naixensa del gra sembrat. 

Sembla que tornen a donarse alguns casos de 

robos de gallines, veyàm si tornarem a lo que ha-

víam arrivat temps enrera que no havia galliner ni 

cuniller segur. Es necesari que l'autoritat s'ho miri 

ab una mica d'interès. 

Podem dir que a primer d'any s'obriràn al públich 

les oficines del giro post'al en aquesta vila 

Al fi veyém que algú's recorda de nosaltres. Fà 

temps que convenia tal millora que no deixarà de 

reportar grans ventatjes a tots els vehins de Gra

nollers. 

A petició de nombrosos vehins, el Pàrroco junt 

ab la Rnt. Comunitat, litre. Obra de l'Iglcsia y ad

ministradors de Sant Roch, han acordat trasladar 

en solemne professo l'Imàtje del Sant a la Iglesia 

parroquial, al^ont se celebrarà una novena, per po-

sarnos baix sa protecció en les greus circunstancies 

perquè atravesa nostra Comarca. 

La professo serà'l dilluns a les 7 del vespre, a 

ella s'ha convidat al Excm. Ajuntament y's convida 

també a totes les associacions y vehins de la vila. 

Estat dels caps de bestiar sacrificats al escor
xador desde el 29 Novembre al 3 de Desembre 
de 1912: 

Dia 

29 
30 

1 

2 

3 

4 
5 

Total. 

HadcUes 

1 

2 

0 

2 

0 

2 

0 

7 

Bens 

ir 
35 

00 

21 

Í6 

28 

17 

134 

Cabrits 

1 

3 
0 

0 

0 

1 

0 

5 

Toc i nos 

13 ^ 
15 

00 

10 
6 

13 

00 

57 

SESSIÓ DEL AJUNTAMENT 

S'obre la sessió a les quatre baix la presidència 
del Alcalde Sr. Barangé y ab assistència dels se
nyors: Cunillera, Paituví, Tardà, Puigrodón, Es
trada, Huguet, Robert, Torras, Puntas, Riera y 
Terradas. 

Se dona lectura a l'acta de la sessió anterior que 
s'aprova per unanimitat. 

Se posa a votació'l nomenament d'aforador, 
qual votació havia quedat empatada en la sessió 
anterior y després d'alguna observació del senyor 
Torras, queda aprovat el nomenament per majoria, 
encar que ab caràcter interí. 

S'aprovan varis comptes, fentne deixar el se
nyor Cunillera, un (ens ha semblat de gas) sobre 
la taula. 

La presidència diu que la parcela que's vol com
prar al S J . Corbera per engrandir el Cementiri, dit 
Sr. l'ha oferta per 300 ptas. y pregunta si s'acorda 
adquiriria. Als Srs. Puntas y Torras els sembla un 
xich alt el preu, mes a l'últim s'aprova la compra 
per 300 ptas. 

El Sr. Torras proposa qu'aprofitant are la cir-
cunstancia de venir a Granollers diferentes com
panyies a portar el fluit eléctrich, creu arrivat el 
cas de que's posi a subasta l'alumbrat públich ab 
lo que's podria anar a buscar un benefici pel Mu
nicipi d'un 60 per 100. 

El Sr. Estrada troba que l'Ajuntament no pot 
ferho perquè té compromisos contrets. 

El Sr. Torras diu que si's refereix al contracte 
del gas precisament el mateix contracte autorisa lo 
qu'ell demana y en tot cas si's veya algun punt 
duptós podria discutirse. 

El Sr. Tardà diu que deu anarse ab compte, per 
que després no'ns trovessim ab una tlum pobre. 

S'acorda estudiar aquesta qüestió. 
El Sr. Paituvi's lamenta de la mala organitsació 

que d'un quant temps ensà's nota en l'escola de 
segona ensenyansa, en la que molts dies se trovan 
els joves que no hi ha classe, fent això qu'alguns 
hagin anat a fora, lo qu'es ridícul habenthi per tal 
escola subvenció del Ajuntament. 

El Sr. Torras demana que passi a la comissió 
d'instrucció pública y que aquesta avants de resol
dre, s'enteri bé de lo que realment hi ha en lo que 
denuncia'l Sr. Paituvi. 

Aixis s'acorda, 
La presidència demana que's determini el lloch 

ahont pot instalarse'l laboratori médich. 
El Sr. Tardà proposa instalarlo als edificis y 

terrenos comprats per l'Ajuntament tocant al ma-
tadero. 

El Sr. Puntas no trova'IUoch-adequat, donchs 
a mes de que aquells terrenos se compraren al 
Sr. Huguet per engrandir el matadero, creu de mal 
efecte qne's posi'l laboratori junt al escorxador. 

S'acorda instalarlo interinament en un local de 
les cases Consistorials. 

El Sr. Torras se queixa del perill que hi ha als 
cines ab les aglomeracions de gent qu'obstrueixen 
els passos, que si per desgracia hi hagués el mes 
petit incident difícultarían la sortida del local, de
mana que s'obligui a les empreses a no despatxar 
mes entrades que les que còmodament hi càpiguen. 

La presidència ofereix estudiarho y pendrer les 
mides necessàries; 

Se dona lectura a un ofici del Sr. Gobernador 
instant al Ajuntament perquè no demori'ls permi
sos que te demanats l'Energia Elèctrica. 

El Sr. Torras se lamenta de que'l Sr. Paituví no 
retiri les paraules que pronuncià en una sessió 
passada y que son molestes per la minoria. 

La Presidència diu que aquest assumpte ja's fà 
pesat. 

El Sr. Paituví trova que'l parlar d'aixó a cada 
sessió es ridícul, perquè éll no rectificarà. 

El Sr. Riera diu que qui ha portat la qüestió es 
la majoria, que si s'en parla es perquè el senyor 
Prituvi no ha volgut donar satisfaccions, que s'ha 
vingut abusant de males paraules y qu'aixó deu 
acabar, que al fi y al cap l'assumpto de que's 
tracta s'ha de reconèixer que si fos falta, no seria 
del Ajuntament anterior sinó una sencilla falta de 
un empleat, que's voti aixís donant per acabada 
aquesta enutjosa qüestió. 

El senyor Paituví diu que no'l convencen els 
sermons de quaresma que fa'l Sr. Riera. 

El Sr. Torras, diu que'l modo de dir del senyor 
Paituví y sobre tot les inmotivades paraules de 
xanxiíllo que's discuteixen, han fet que moltes 
vegades no poguessin anar d'acort ab la majoria, 
ja que'l senyor Paituvi's pren una autoritat que 
no té, actuant moltes vegades com si fos l'alcalde. 

La Presidència va per tallar la discusió, que diu 
qne's fà pesada, que realment no n 'hi ha per tant, 
que'l fet de que's tracta pot molt ben ser una 
simple falta d'un empleat y no de l'Ajuntament, 
que s'acordi aixis però que no 's voti. 

El Sr. Paituvi diu que la majoria hi està confor
me (per lo vist aquest senyor es el maner de la 
majoria). 

La minoria no s'hi mostra conforme vol que's 
voti. 

La Presidència veyent que no's posan d'acort 
diu que's deixi per altre sessió, a fi de veurer si 's 
pot arreglar amistosament. 

El Sr. Riera: Consti qu'es la tercera vegada. 
El Sr. Paituvi demana que's donguin les gràcies 

al Quefe de l'estació de Fransa, per haver conse-
guit que l'últim tren pari a l'andén del cantó de la 
estació. 

Aixis s'acorda, aixecantse la sessió a un quart 
de sis. 

<£i3b V u t̂ EsP 

Per no retrassar l'envio del present 
número no podem adjuntarhi l'extra
ordinari qu'habem fet dedicat exclusi
vament a la festa de les Franqueses 
y que tenim en prempsa. Demà o 
demà passat el repartirem a nostres 
subscriptors. 

Tip. de J. Joseph.—GRANOLLERS. 
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